
 
 

Aan:  Congresleden 
Van:  Hoofdbestuur 
Betreft:  Ingekomen stukken t.b.v. digitaal congres 29 november 2022 
Datum:  24 november 2022 

=========================================================================== 
 
 
 
Beste leden van het congres, 
 
Het hoofdbestuur heeft ten behoeve van het digitale congres op 29 november a.s. drie ingekomen 
stukken ontvangen van de VOW, welke wij ter informatie als bijlagen toevoegen. 
 
Vooruitlopend op de behandeling tijdens het congres, zenden wij u hierbij alvast een eerste reactie. 
 
Verzekeringen 
Het hoofdbestuur deelt de zorgen over de huidige verzekeringsproblematiek. 
 
Momenteel onderzoekt de KNWU samen met onze nieuwe verzekeringsmakelaar de verschillende 
opties bij verschillende maatschappijen. 
 
Het onderwerp komt uitgebreid aan de orde bij de behandeling van de begroting en tarieven. 
 
Inschrijvingen 
Het hoofdbestuur is bekend met het probleem van dubbele inschrijvingen, waardoor organisatoren 
onaangenaam worden verrast door niet opkomende deelnemers. Er is in een werkgroep van consuls 
en de commissie wegsport actief nagedacht over oplossingen voor het probleem rondom inschrijven 
en vervolgens afmelden. Hiervoor is informatie opgehaald bij een aantal organisatoren en renners. 
 
Deze oplossingen worden nu verder onderzocht op haalbaarheid in het nieuwe MijnKNWU systeem. 
 
 

  



 
 

Politiebegeleiding 
Dit is een terugkerend issue in het congres. Het hoofdbestuur is ermee bekend dat de 
politiebegeleiding van de Nederlandse wegwedstrijden zwaar onder druk staat en maakt zich 
daarover ook grote zorgen zoals al vaker met de VOW en het congres gedeeld.  
 
Samen met Herman Brinkhoff van de VOW en Henk van Beusekom van de KNWU worden vele 
gesprekken gevoerd met o.a. NOC*NSF, het Landelijk Platform MotorVerkeersregelaars (MVR), 
Landelijke Eenheid Politie tot aan het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, Justitie en 
Veiligheid en VWS toe. 
 
De dynamiek van de problematiek verandert ook steeds in de tijd. Was het in 2018 nog de opdracht 
de inzet met 50% te reduceren werden we onlangs geconfronteerd met politieregio’s (Noord 
Nederland en Noord-Holland) die aangeven in het geheel geen wielerbegeleiding meer te zullen doen 
in 2023. Het heeft soms iets van 2 stappen voorwaarts en 3 stappen terug.  
 
Als wielersport zullen we moeten anticiperen door het organiseren van wedstrijden op (semi-) 
afgesloten parkoersen in plaats van stad tot stad wedstrijden. In het kader van de veiligheid en het 
ontbreken van voldoende mankracht en materieel bij de politie zullen we hier flexibel in mee moeten 
denken.  
Afgelopen jaar is het enkele organisatoren met enorm veel inzet gelukt om akkoord te krijgen om 
een wielerwedstrijd op een semi-afgesloten parkoers te organiseren onder begeleiding van een MBT. 
(Motor Begeleidings Team dat bestaat uit vrijwilliger motorverkeersregelaars).  
 
Deze wedstrijden zijn goed verlopen en de politie die daarbij aanwezig was om te beoordelen hoe dit 
verliep, waren allen positief gestemd over de professionaliteit van de MBT’s en de wijze waarop de 
begeleiding plaatsvond.  Via de ambtelijke weg zijn wij drukdoende om deze werkwijze geaccordeerd 
te krijgen waardoor wedstrijden op omlopen zonder politie inzet georganiseerd kunnen worden. 
Negatieve bijkomstigheid is echter dat de MBT’s een factuur voor hun werkzaamheden stuurt terwijl 
de politie geen kosten in rekening brengt.  
 
Via dezelfde ambtelijke weg zijn we ook aan het werken om de wijze van samenwerken met de 
politie zoals in Limburg gebruikelijk met betrekking tot inzet van MBT’s geregeld te krijgen.  
Dit is echter een lastiger traject omdat dit aanpassing van de wegenverkeerswet vraagt. 
 
Als KNWU zijn we continu in overleg met de politieregio’s en ministeries om oplossingen te vinden 
voor de toekomst en het behoud van de wielersport. Daarnaast werken we aan het formaliseren van 
MBT’s binnen de KNWU organisatie zodat wij samen met hen de kwaliteit van deze MBT’s kunnen 
borgen. 
 
Stikstofproblematiek 
Los van al deze zaken die ingebracht zijn, zien wij een ontwikkeling ontstaan dat gemeenten en 
provincies steeds vaker een stikstofrapportage en/of natuurscan vragen alvorens er een vergunning 
wordt verleend. Als organisator dien je die zaken op orde te hebben en om dit goed te regelen is het 
veelal nodig om hiervoor een “erkend” (€) bureau in de arm te nemen. 
 
Vanuit het Platform Buitensportbonden zijn wij in gezamenlijkheid aan het bekijken of wij hier een 
regeling voor kunnen opstellen voor alle sport in de openbare buitenruimte. Wij zullen u hier allen 
van op de hoogte blijven houden via onze KNWU-nieuwsbrieven. 
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Bij  Agendapunt   8. Financiën, ad d Verzekeringen 
 
Ingekomen stuk – door VOW Bestuur en Ledenraad 
 
 
Veldhoven, 16-11-2022 
 
Het bestuur en ledenraad van de VOW maken zich ernstig zorgen over de 
huidige verzekeringsproblematiek. Dit wordt nog versterkt door de 
enorme tijdsdruk, waardoor het keuzeproces ernstig wordt bemoeilijkt. 
 
Keuze 1. We accepteren het aanbod en moeten dan alle renners en 
organisaties met bijna 22% verhogen.  
Keuze 2. We hanteren het budget 2023 als uitgangspunt en geven het 
hoofdbestuur/directeur opdracht het verzekeringspakket te herzien 
middels het afschalen van de verzekeringen die dan door renners en 
organisaties zelf kunnen worden afgesloten en/of aanpassing eigen risico. 
 
Uit de twee voorliggende keuzes in de Congresstukken kunnen wij als 
VOW niet kiezen. 
Keuze 1. Deze wordt in de Congresstukken terecht als onrealistisch 
bestempeld.  
Keuze 2. De VOW bijeen in gezamenlijke vergadering van de secties 
Profcriteriums en Wegwedstrijden verzoekt met klem aan HB/KNWU om 
de collectiviteit in de verzekeringen koste wat kost te behouden. Anders 
worden de evenementen onverzekerbaar voor individuele organisaties en 
andere partijen; individueel afgesloten verzekeringen zullen altijd 
significant (wellicht een veelvoud) duurder zijn. Voor veel verenigingen en 
organisaties zou dit de nekslag kunnen zijn. 
Graag wijst de VOW op onderstaande suggesties: 
1. Om de premie te drukken, kan een verhoogd eigen risico een optie zijn.  
2. Bestuur c.q. tussenpersoon zo spoedig mogelijk bij meerdere 
maatschappijen offerte opvragen. 
3. Een direct writer benaderen, kan ook een mogelijkheid zijn, om de 
premie te drukken. 
Deze opties (en wellicht ook andere opties) moeten snel worden 
onderzocht, want er is in deze haast geboden. 
 
Met sportgroet, 
Henry van den Biggelaar  
Secretaris VOW 
T +316 1811 4930 
E h.biggelaar6@upcmail.nl 
I www.vow.nu 
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Ingekomen stuk over Inschrijvingsproblematiek 
 
door VOW Bestuur en Ledenraad 
 
 
Tiel, 07-11-2022 
 
Het bestuur en ledenraad van de VOW onderschrijven de 
inschrijvingsproblematiek die door onze VOW-leden is ingebracht (zie 
onderstaande bijlagen). 
De problematiek rondom inschrijven en afmelden (!) wordt breed gedeeld 
door de aanwezigen. Er zullen wedstrijden/criteriums gaan verdwijnen. 
De vergadering vraagt aan HB/KNWU hoe men op deze ontwikkelingen 
gaat anticiperen. 
 
Met sportgroet, 
Henry van den Biggelaar  
Secretaris VOW 
T +316 1811 4930 
E h.biggelaar6@upcmail.nl 
I www.vow.nu 
 
  



 

 
 
 
 
 
 
BIJLAGE 1 – Ingekomen stuk over Inschrijvingsproblematiek 
 
Acht van Bladel 
Bladel, 30-09-2022 
Punt voor agenda VOW:  Inschrijfsysteem criteriums aanpassen 
 
 
De mogelijkheid om meerdere wedstrijden (criteriums) op één dag in te 
schrijven te blokkeren. 
Op dit moment kunnen renners op een dag zoveel wedstrijden inschrijven 
als ze zelf willen. 
En op het allerlaatst kiezen ze één wedstrijd. 
Met als gevolg dat de andere organisatoren met lege plekken blijven zitten 
en zo niet weten hoeveel renners daadwerkelijk aan het vertrek komen. 
Verder zou er een strenger beleid op het willekeurig (niet) afmelden 
moeten komen. 
Er zijn al besluiten genomen over boetes, maar deze worden maar 
willekeurig toegepast. 
Dit zou automatisch moeten worden gevorderd bij de renner(ster)s. 
Mogelijke voorstel naar de KNWU toe: 
Met ingang van 2023 zou de software van de KNWU moeten worden 
aangepast dat een renner maar één wedstrijd op één datum kan 
inschrijven.  
(Een uitzondering zou alleen mogelijk zijn als de renner wordt opgesteld in 
een klassieker.) 
M.a.w. als de renner een wedstrijd heeft ingeschreven zou de software de 
andere wedstrijden op die dag moeten blokkeren. 
 
Namens Stichting Wielerevenementen Bladel 
Met vriendelijk groet, 
Jolanda Maton, secretaris 
Richard van Hout, koersdirecteur Acht van Bladel 
06-27206525 
 
 
  



 

 
 
 
 
 
BIJLAGE 2 – Ingekomen stuk over Inschrijvingsproblematiek 
 
Wielerweekend Gilze 
Gilze, 10 oktober 2022 
Punt voor agenda VOW: niet nakomen afspraken inschrijving 
ploegen bij klassiekers 
 
 
Een onderwerp ter discussie op de VOW-vergadering is wellicht de 
deelname van ploegen aan wedstrijden zoals die van ons (een klassieker). 
We zien dat ploegen ‘last minute’ hun afspraak niet nakomen en zich 
terugtrekken voor deelname. Daarnaast komen ploegen niet op volle 
oorlogssterkte naar de wedstrijd en verschijnt een gereduceerd aantal 
renners aan de start. We begrijpen de beweegredenen vaak, maar krijgen 
ook de indruk dat ploegen niet altijd realiseren dat organisaties hierdoor 
onplezierig verrast worden en niet meer gelegenheid hebben om 
gelijkwaardige en aantrekkelijke ploegen als vervanging op te roepen. 
Zeker de Nederlandse ploegen moeten de hoog aangeschreven 
wedstrijden in eigen land koesteren en organisaties steunen.  
 
Groet, 
Bas Cornelissen 
Voorzitter Stichting Wielerweekend Gilze 
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Ingekomen stuk over Politiebegeleiding 
 
door VOW Bestuur en Ledenraad 
 
 
Veldhoven, 17-11-2022 
 
Het bestuur en de ledenraad van de VOW maken zich ernstig zorgen over 
de continuïteit inzake de politiebegeleiding van de wegwedstrijden (zgn. 
van-stad-tot-stad-wedstrijden). 
Ondanks de gecoördineerde aanpak door knwu en (landelijke) politie 
inzake politiebegeleiding van deze wegwedstrijden, zijn er telkenjare 
diverse knelpunten. Hierdoor kunnen een aantal wedstrijden alsnog geen 
doorgang vinden. Op regionaal niveau wordt dan de gequoteerde 
inschaling van de politiemotards alsnog doorgestreept. 
De Ronde van Noord-Holland is hiervan al enkele jaren op rij het 
slachtoffer; wederom in 2023. Voor 2023 speelt zulks nog omvangrijker, 
ook regio Noord kent enorme problemen. 
Hier is duidelijk geen sprake consistent en eenduidig beleid. 
 
De vergadering vraagt aan HB/KNWU hoe men op deze ontwikkelingen 
gaat anticiperen. 
Niet alleen voor het seizoen 2023 (we moeten niet het huidige overleg 
KNWU-politie frustreren), maar vooral in de komende jaren. 
Moet deze kwestie niet naar een hoger level worden getrokken, want de 
toekomst van de wegwedstrijden is in gevaar. 
 
Met sportgroet, 
Henry van den Biggelaar  
Secretaris VOW 
T +316 1811 4930 
E h.biggelaar6@upcmail.nl 
I www.vow.nu 
 


